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Број: 05/1-50-13-29-27/12 

Сарајево, 06. 09. 2012. године        

ЗАПИСНИК 

са 27. сједнице Независног одбора Парламентарне скупштине БиХ 

 

Сједница је одржана 06. 09. 2012. године, с почетком у 11 часова. 

Сједници су присуствовали: Жико Крунић, предсједник Независног одбора, Бакир 

Даутбашић, први замјеник предсједника Независног одбора, Зијад Кадић, Виктор 

Дадић, Љубомир Куравица, Енес Обралија, Драган Савић и Станко Нуић, чланови 

Независног одбора. 

Оправдано је одсуствовао: Мато Јозић, члан Независног одбора.  

Осим чланова, сједници су на позив предсједника Независног одбора 

присуствовали Винко Думанчић, директор Граничне полиције БиХ, Химзо 

Селимовић, директор Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ, и Горан 

Зубац директор Државне агенције за истраге и заштиту.  

Сједници је присуствовала Алма Салкић-Мијић, која је обављала послове 

секретара Независног одбора. 

Сједницу су пратили: Дијана Шатара и Сенад Златар, представници ОХР-а, и Зоран 

Бркић из Сектора за односе с јавношћу Секретаријата Парламентарне скупштине 

БиХ. 

Сједницу је сазвао Жико Крунић, предсједник Независног одбора.  

Констатовао је да постоји кворум за рад и отворио сједницу. 

Након предлога за измјену у редослиједу тачака дневног реда, Независни одбор 

једногласно је усвојио сљедећи  

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 

1. Информација о стању криминалитета у Босни и Херцеговини са посебним  

    освртом на организовани криминал; 

2. Усвајање Записника са 26. сједнице, одржане 12. 06. 2012. године; 

3. Текућа питања. 
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Ад. 1. Информација о стању криминалитета у Босни и Херцеговини са 

           посебним освртом на организовани криминал 

 

Предсједник Независног одбора у уводу је истакао да је приликом заказивања 

сједнице Независног одбора, уз консултације са члановима, од Граничне полиције 

БиХ, Државне агенције за истраге и заштиту и Дирекције за координацију 

полицијских тијела БиХ затражено да доставе извјештаје о раду. Нагласио је да је, 

у складу са Законом о независним и надзорним тијелима полицијске структуре у 

БиХ, Независни одбор надлежан за избор руководства полицијских агенција БиХ 

као и за предлагање њихове смјене. Према тој одредби, Независни одбор на основу 

извјештаја о раду полицијских агенција БиХ остварује увид у рад директора и 

њихових замјеника, без усвајања тих извјештаја.  

Предложио је да се члановима Независног одбора прво обрати директор Дирекције 

за координацију полицијских тијела БиХ, затим директор Државне агенције за 

истраге и заштиту и на крају директор Граничне полиције БиХ.  

Предсједник Жико Крунић дао је ријеч Химзи Селимовићу, директору Дирекције 

за координацију полицијских тијела БиХ, који је упознао чланове Независног 

одбора са радом Дирекције за координацију полицијских тијела БиХ. Он је истакао 

да је основни проблем с којим се Дирекција сусреће потреба рјешавања трајног 

смјештаја и неусвајање предложених правилника од стране Савјета министара 

БиХ. Нагласио је да има изузетно добру сарадњу са друге двије агенције БиХ, али и 

са полицијским агенцијама сусједних земаља. Упознао је чланове да је у завршној 

фази спровођење Споразума о електронској размјени података, уз напомену да 

неспровођење тог споразума може довести до укидања безвизног режима за БиХ. 

Нагласио је важност адекватне опреме коју Дирекција треба да посједује како би 

одговорила на безбједносне изазове. Споменуо је да Дирекција користи ИПА 

фондове ЕУ и да је у току реализација твининг пројекта који се односи на 

преношење знања у областима за које је надлежна Дирекција за координацију 

полицијских тијела. 

Горан Зубац, директор Државне агенције за истраге и заштиту, у свом обраћању 

члановима Независног одбора рекао је да је он већ урадио све што је обећао као 

кандидат за директора. Истакао је да Државна агенција за истраге и заштиту, од 

када је он на мјесту директора, није више иста агенција. Нагласио је да је 

успостављен систем субординације и координације, да су међуљудски односи у 

овој агенцији на завидном нивоу. Споменуо је да је његов циљ као директора 

СИПА-е подизање угледа ове агенције у јавности. Упознао је чланове Независног 

одбора да СИПА истражује велики број предмета који се односе на злоупотребу 

положаја, организовани криминал и корупцију. Такође је споменуо да СИПА 

поступа хронолошки и да од када је он директор ове агенције није било никаквих 

интервенција. Нагласио је да СИПА тренутно води изузетно сложене оперативне 

акције у истраживању организованог криминала у сарадњи са другим 

институцијама БиХ. Споменуо је да су у овој години запримљене само двије 
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представке на рад службеника  СИПА-е. Он је даље у свом излагању истакао 

изузетно успјешну сарадњу са другим агенцијама у БиХ. Од проблема је навео 

проблем неадекватне заштите свједока.  

Винко Думанчић, директор Граничне полиције БиХ, у свом излагању је поновио да 

постоји успјешна сарадња Граничне полиције БиХ са другим агенцијама у БиХ. 

Нагласио је да Гранична полиција БиХ има позитивне ревизорске извјештаје. Од 

проблема је навео да Правилник о унутрашњој организацији и систематизацији 

радних мјеста двије године није усвојен у Савјету министара БиХ. Сматра да је 

потребно мијењати Закон о полицијским службеницима и ускладити законе о 

ПИО/МИО Републике Српске и Федерације Босне и Херцеговине. Информисао је 

чланове Независног одбора о штрајку запослених у Граничној полицији БиХ, са 

посебним освртом на изјаве појединих службеника Граничне полиције БиХ које су  

објављене у медијима у БиХ поводом штрајка, а односе се на пријетње грађанима 

да ће на границама бити изложени дуготрајном чекању. Директор је нагласио да 

чињенице показују супротно и да је скраћено вријеме чекања на граничним 

прелазима у БиХ. 

На питање члана Независног одбора Енеса Обралије о томе какву сарадњу 

Државна агенција за истраге и заштиту има са Тужилаштвом БиХ, Горан Зубац је 

истакао да је сарадња његовим доласком на мјесто директора Државне агенције за 

истраге и заштиту подигнута на још већи ниво. Такође је рекао да он намјерава ту 

сарадњу континуирано унапређивати, одржавањем планираних састанака са 

надлежним лицима у Тужилаштву БиХ и Суду БиХ.  СИПА је одлучно кренула у 

истраживање великог броја кривичних дјела, а питање је да ли Тужилаштво БиХ 

може пратити СИПА-у у тим активностима.  

 

На крају је предсједник предложио, а чланови Независног одбора једногласно 

усвојили закључак: 

1. Независни одбор прима к знању усмену информацију о раду Дирекције за 

координацију полицијских тијела БиХ, Државне агенције за истраге и 

заштиту и Граничне полиције БиХ.  

2. Независни одбор ће у складу са усвојеним планом рада за 2012. годину до 

краја године одржати појединачне састанке са руководством Дирекције за 

координацију полицијских тијела БиХ, Државне агенције за истраге и 

заштиту и Граничне полиције БиХ, на којима ће у форми закључака бити 

прецизирани њихови проблеми у раду, о чему ће Независни одбор 

информисати Парламентарну скупштину БиХ.  
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Ад. 2. Усвајање Записника са 26. сједнице, одржане 12. 06. 2012. године 

Предсједник Независног одбора Жико Крунић отворио је расправу о овој тачки 

дневног реда.  

С обзиром да није било примједаба, Записник са 26. сједнице, одржане 12. 06. 2012. 

године, усвојен је једногласно. 

 

Ад. 3. Текућа питања 

Није вођена расправа о овој тачки дневног реда.  
 

Сједница је завршена у 12 часова. 

 

       Секретар        Предсједник                                    

Независног одбора              Независног одбора 

Алма Салкић-Мијић                  Жико Крунић 


